
Undervisningsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 4. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål H

Mener integrationsministeren, der er behov for politiske tiltag, der kan bidrage til en mere

blandet elevfordeling og modvirke tendensen til, at elever med sammen etniske baggrund

samler sig på bestemte gymnasier?

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2017-18, jf. UNU alm. del -

samrådsspm. AW.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF), Lotte Rod (RV) og Mattias Tes-

faye (S).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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